
 1

 
 

 
 
 

Lions Clubs International, MD 101-Sverige 
Verkställande Utskottet 

 
Protokoll nr 9  

 
 

 från möte Arlandastad 12 - 13 januari 2002 
 
Närvarande: GRO Alf Bakken, VGRO Charles Rossheim, PCC Bengt Kristiansson 
PDG Finn Bangsgaard, PDG Kjell Jonsson samt RS Ulf Järnstad. PID Bruno 
Ahlqvist och PDG Lars-Åke Södergren § 88 - 92.  
 
§ 88      Öppnande  
 
 GRO Alf Bakken öppnade mötet och hälsade välkommen. 
 
§ 89 Val av protokollförare 

 
Uppdrogs åt RS Ulf Järnstad att skriva protokollet. 

 
§ 90 Faställande av ärendelistan. 
 
  Ärendelistan fastställdes. 
 
§ 91 Medlemsutvecklingen 
   

PID Bruno Ahlqvist informerade om den kommande Internationelle 
Presidenten Fukushimas program för att behålla medlemmar i Lions 
grundat på medlemsminskningen. Programmet som Fukushima 
avsett driva nästa år startar redan under detta verksamhetsår. 
 
Det föreslås att varje MD skall tillsätta en kommitté som skall bestå 
av de befattningar som vi redan har för medlemsfrågor. En ny 
arbetsgrupp skall inrättas kallad MDMERL vilket betyder  
Multiple district membership extension retention leadership. 
 
En grupp har tillsats som heter World Wide impact team med 
representanter från alla världsdelar och för Skandinavien har utsetts  
ID Harri Ala - Kulju. Han har haft till uppgift att ta fram en 
kampanjperson för varje MD och för MD 101 har Bruno Ahlqvist 
utsetts. Det är tänkt att kommittén skall verka från nu och till och 
med nästa verksamhetsår. Av detta skäl föreslås att vice GRO skall 
vara ordförande när det nu startar.  
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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Vid GR mötet i november 2001 beslöts att skjuta upp tillsättningen 
av MDMO, MDLDC samt MDEO. Detta kan få omedelbara 
konsekvenser därför att de som avsågs väljas borde tillträda nu för 
att kunna verka och starta upp arbetet i den nya kommittén.  
 
VU beslöt därför föreslå GR att välja de tre nya vid GR mötet i 
Island. GRO undersöker om de accepterar att starta med det 
arbetet redan nu. 
Bruno utlovades att i korthet presentera programmet för GR i 
samband med NSR i Island. 
 

§ 92 Revisorerna 
    
   VU hade till mötet kallat revisorerna Erik Wahlund och Lars-Åke   
   Södergren. Erik Wahlund hade anmält förhinder.  
   Lars-Åke Södergren framförde synpunkter på revisionsarbetet. 
   VU beslutade att  arrangera ett revisorsmöte inom 14 dagar 
   Till mötet kallas förra verksamhetsårets revisorer och årets. 
   VU:s ekonomikontroller Finn Bangsgaard och Hans-Åke Lindelöv.
   VU och Lars-Åke Södergren enades om att arbeta med varandra 
   I stället för mot varandra. 
 
§ 93 Fickfoldern 
     
   På förslag av Lars-Åke Södergren beslutades att föreslå GR 
   att en ny folder skulle tryckas. Länsförsäkringar tillfrågas om
   intresse finns att finansiera tryckningen. 
   Varje klubb erhåller 100 st foldrar, resterande foldrar säljs 

     för 1:-/st. Eftersom foldern trycks i 100 000 exemplar finns det ca 
44 000 till försäljning, när dessa är sålda har vi fått en intäkt på ca  
44 000:- vilket motsvarar kostnaden för den tidigare tryckta foldern . 
Detta medför att  den första foldern inte kommer att belasta MD:s 
administrativa kassa.  
Foldern skall vara klar till Riksmötet i Örebro. VU beslutade föreslå 
GR att återinsätta P-O Claesson som 

   Som PRD, Tore Warenius fortsätter som biträdande PRD. 
   Att en grupp bestående av Alf Bakken, Bengt Kristiansson, 
   PO Claesson och Tore Warenius får i uppdrag att utarbeta  

en ny folder. VU beslutade upphäva beslutet från den 2/12 § 75 
beträffande fickfoldern. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§ 93  Befattningsbeskrivningar/Organisation 
 
  Finn och Bengt redovisade sitt arbete som dels berör 

RS arbetsuppgifter. Där handlar det om att tillföra och förtydliga 
ansvar över uppgifter som tillförs kontoret vid den omstrukturering 
som kommer att starta i samband med nytt medlemsregister.  

   
De nya tankarna om kommittéer redovisades. I sammanhanget 
finns ett förslag om att IRD inte längre skall ingå i VU.  

 
Till stor del kommer en del av de förslag som Finn och Bengt 
presenterade att framgå i samband med att nya budgeten 
presenteras på nästa GR möte.   
      

§ 94  GR Protokoll nr 5 Arlandastad  
 
Från Revisorn Erik Wahlund har inkommit med ett brev om krav på 
att protokollet måste kompletteras med en bilaga som beskriver vad 
som sades under punkten ”Revisionsrapport” vid GR mötet på 
Arlandastad.   
VU uppdrog åt RS att som en icke prioriterad uppgift lyssna av 
bandet och göra ett referat i dokumentform om vad som sades och 
vem som sa vad vid GR mötet. Dokumentet tillställes enbart de som 
anmäler sitt intresse till MD kontoret.  

 
I punkt 60, övriga frågor, rörande rapport stiftelser och styrelser 
saknas ett beslut. Vid GR mötet redovisade Finn en rapport som 
tagits fram tillsammans med Heinz. Förslaget från dessa var att GR 
skulle fatta ett beslut i enlighet med det utdelade materialet.  
Eftersom det inte fattades något beslut då, föreslår VU att GR vid 
februarimötet beslutar i enlighet med det förslag som lades fram vid 
mötet i november 2001. 
 

§ 95  Medlemsregister 
 

Det visar sig att det tidigare Schweiziska förslaget (som f ö antagits 
av GR) blir kostsamt. En annan lösning har tagits fram. Vårt 
nuvarande register ligger i programvaran File Maker Pro och det 
finns ett antal företag som kan utveckla en nätvariant av det. 
IRD Kjell redovisade hur det skulle kunna komma att se ut. 
VU ansåg att RS tanke att använda teknisk expertis för MD kontoret 
lokalt är fördelaktigt för Lions MD 101. 
 
VU beslöt att Kjell kontaktar företaget WatzIT om en säkrare 
prisindikation utan att de får tar någon avgift för 
projekteringsarbetet. Kjell redovisar det nya förslaget i ett mail, först 
till VU och när VU har tagit del och haft synpunkter skickas det ut till 
GR inför Islandsresan. Tanken är att ärendet skall tas upp i Island 
vid GR mötet. 
 
Justeras:_____________/_____________/______________ 
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VU föreslår att från att det nya registret startar 1 juli 2002 och att 
klubbar som efter 1 juli 2003 inte börjat använda det nya systemet 
åläggas en avgift. 
 
VU uppdrog åt RS att tillskriva de tre klubbar som tidigare utsågs till 
att vara försöksklubbar av det Schweiziska medlemsregistret att 
försöksverksamheten ej kommer att genomföras. 
 
Ajournering 
 
När klockan var 17.36 ajournerades mötet till  
nästa dag för  start klockan 08.30.  

  ___________________________________________ 
 
§ 96  NSR 2002   
 

Lars Hillertz är intagen på sjukhus och kommer inte att vara med vid 
NSR mötet. GR möte planeras. I övrigt är planeringen under kontroll 
inför NSR. 

 
§ 97      Datatjänst uppsägning av avtal.   
 

VU beslöt uppdra åt GRO att ta kontakt med Datatjänst med 
anledning av uppsägningen. VU var enig om att ett övertagande av 
uppgifterna i Stockholm bör ske när verksamhetsåret startar  
d v s 1 juli 2002.  En förutsättning är att Hans-Åke gör bokslutet för 
det gångna verksamhetsåret.   
RS har undersökt hur man skulle kunna lösa ekonomifunktionen på 
kontoret. Om arbetet med framtagande av protokoll från VU och GR 
försvinner finns en möjlighet att RS och Ing-Mari tar en del av 
arbetet. En förutsättning för det är dels att medlemsregistret börjar 
överföras på klubbarna per 1 juli samt att det anställs på korttid en 
person som kan handha medlemsregistret. På konsultbasis 
erfordras till en början en person som bistår med 
skatteredovisningar och bokslut.     

 
Beslöts att RS tar kontakt med Hans Åke för att utröna hur en 
övergång skulle kunna se ut. 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Justeras:_____________/_____________/_________ 
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§ 98  MD Kontoret 
 

RS informerade om det aktuella läget på kontoret. Planeringen för 
ett eventuellt nytt kontor inriktas på att lösa det gamla 
hyreskontraktet. Innan det är klart kan inte planeringen för nytt 
kontor fortsätta.  

 
§ 99  Riksmötet Örebro 2002 
 

RM generalen Charles rapporterade att planeringen går som den 
ska. Kommande tisdag har Charles möte med projektgruppen varför 
en fylligare rapport väntas vid nästa VU möte.  
VU uppdrag åt RS att undersöka medaljer och andra utmärkelser. 
GRO tar reda på hur många som skall ha guldlejonet till nästa VU 
möte. Inbjudningar till Nordiska CC sker i samband med NSR.  
RS ser till att HM Konungen inbjuds till öppningsceremonin. VU 
beslöt att VU ledamöter samt RS förskotteras och anmäls till RS 
och inbetalas av MD 101.  

 
§100  Guatemala Forum Syd 
 

PCC Bengt Kristiansson informerade om att när Christer Fält för ett 
par år sedan skulle söka pengar för ett nytt projekt hos Forum Syd 
nekandes han det därför att projekt Guatemala inte var avslutat. 
Guatemalaprojektet hade letts av BG Ekvall. 
 
Ärendet hamnade på dåvarande AU:s bord då Bengt Kristianson 
var GRO. Beslöts att RS utreder vidare med att till en början besöka 
Forum Syd för att utröna vad som saknas. 
       

§ 101  Resepolicy 
 

VU beslöt att Finn och Ulf fortsätter att utveckla den policy som det 
finns underlag till. VU beslöt vidare uppdra åt RS att teckna avtal 
med SJ och avrapportera vid nästa möte.  
 

§ 102  Ekonomi/budget 
 

PDG Finn Bangsgaard redovisade sitt arbete att ta fram en budget.  
Olika alternativa lösningar diskuterades.  
 
Finn redovisade offert från Nerikes Allehanda. Kostnaden för 
papper ökar med några procent. VU föreslår att tidningskommittén 
accepterar offerten. 
 
VU uppdrog åt Finn att arbeta vidare mot ett slutligt budgeförslag. 
Detta skall redovisas på nästa VU så att VU då kan besluta föreslå 
GR i Karlstad i februari om ny budget. 

   
 

Justeras:_____________/_____________/______________ 
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§ 103  GR mötet i februari 2002 
 
  RS redovisade offerten från Gustaf Fröding Karlstad. Offererad 
  lokal för 50 personer räcker inte. RS tar kontakt med hotellet om 
  lokal m m. GR mötet startar lördag kl.10.00 med kaffe från 09.30. 
  VU mötet startar med gemensam lunch kl. 12.00 fredag. 
     
§ 104  Nästa VU möte. 
 
  Genomförs i Malmö 2-3 februari 2002. Startar klockan 11.00 lördag. 
 
§105  Övriga frågor 
 

Visitkortskostnad för VDG (Elect DG) tas av LCI. RS är behjälplig 
vid framtagande av visitkort. 

 
§ 106  Mötet avslutas 
 
 GRO Alf Bakken avslutade mötet.  
 
 
 
_______________________________ 
Vid protokollet  Ulf Järnstad 

 
(Emailjusterat av samtliga) 
 
Justeras: 
 
____________________________________________/_________________________________________________ 
 
 Alf Bakken    Bengt Kristiansson  
 
_________________________________________________/_____________________________________________
  
 Kjell Jonsson    Charles Rossheim  
 
 
 Finn Bangsgaard 
 
 
 
 
 

BILAGA TILL VU PROTOKOLL NR 9 
 
 
PID Bruno Ahlqvist informerade om den kommande Internationelle 
Presidenten Fukushimas program för att behålla medlemmar i Lions 
grundat på medlemsminskningen. 
Fukushima har startat programmet redan under detta 
verksamhetsår och som han avsett driva nästa år.   
 
1986 snuddade Lions vid att vara 1,5 Milj medlemmar och idag är 
man faktiskt under 1,4 Milj medlemmar vilket avser år 2001. 
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Det föreslås att varje MD skall tillsätta en kommitté som skall bestå 
av de befattningar som vi redan har för medlemsfrågor. En ny 
arbetsgrupp skall inrättas kallad MDMERL vilket betyder  
Multiple district membership extension retention leadership. 
 
En grupp har tillsats som heter World Wide impact team med 
representanter från alla världsdelar och för Skandinavien har utsetts  
ID Harri Ala - Kulju. Han har haft till uppgift att ta fram en 
kampanjperson för varje MD och för MD 101 har Bruno Ahlqvist 
utsetts. Bruno utlovades att i korthet presentera programmet för GR 
i samband med NSR i Island. 
 
Räknat från sista december år 1995 till sista oktober 2001 är 
minskningen i Norden störst i Sverige med nära 10%.   
 
Danmark    + 3,3       
Finland        - 3,0 
Norge          - 0,8 
Island          - 4,3 
 
Totalt sett har Norden tappat 3,6% 
 
Vice Världspresidenten har startat programmet redan under detta 
verksamhetsår som han avsett driva nästa år.   
 
Övergångsdistrikt är ingalunda bara ett problem i Sverige utan 
gäller även i de övriga länderna. I Sverige är 5 av 12 distrikt under 
1250 medlemmar eller 35 klubbar.  
 
I Norge är 2 av 10 under och i Danmark är 2 av 4 under. I Finland är 
det inget distrikt som är under gränsen. För Island gäller att deras 
båda distrikt är under 1250 medlemmar vilket kan komma att 
innebära att de mister Multipeldistriktstatus.  
 
En världsdel där medlemsantalet går upp jämfört med USA och 
Asien är Europa vilket beror på de delar av öst som knutits till 
Europa.  
Ett annat problem är medelåldern i världen. Den är 58 år och det är 
faktiskt även snittåldern på dem som tas in nya i Lions. 
 
Det föreslås att varje MD skall tillsätta en kommitté som skall bestå 
av de befattningar som vi redan har för medlemsfrågor. En ny 
arbetsgrupp skall inrättas kallad MDMERL vilket betyder  
Multiple district membership extension retention leadership. 
 
 
Det skall finnas ett motsvarande team med samma roller i varje 
distrikt. Genom att det arbetet också startar redan nu så blir det 
VDG som tar hand om ordförandeskapet.  
 
Fukushima har tillsatt ett Impact team med arbetsnamnet Building a 
beter tomorrow. Huvudsyftet är att vända minskningen av 
medlemmar.  Målet är att det i alla distrikt skall bildas två nya 
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klubbar.  Nyckeln i arbetet med medlemsutveckling ligger i 
klubbarna. 
 
En grupp har tillsats som heter World Wide impact team med 
representanter från alla världsdelar och för Skandinavien har utsetts  
ID Harri Ala - Kulju. Han har haft till uppgift att ta fram en 
kampanjperson för varje MD och för MD 101 har Bruno Ahlqvist 
utsetts. Bruno utlovades att i korthet presentera programmet för GR 
i samband med NSR i Island. 


